
 
 

 
Protokół Nr 23/08 

 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 

dnia 10 grudnia  2008 r. 
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenia posiedzenia godz. 1020 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczących spraw finansowych 
skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks  . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały ( projekt budŜetu gminy na 2009 rok radni otrzymali w materiałach na sesję 
listopadową ).  
 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2009 rok  
   Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard  
   Szczeciński na 2009 rok    
4.Sprawy róŜne   
5.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 22/08 z poprzedniego  posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie  bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Stargard Szczeciński na 2009 rok . 
Komisja przeszła do dyskusji nad częścią opisową  projektu budŜetu . Przewodniczący 
komisji w sprawie  dochodów  przypomniał ,Ŝe są to dochody wynikające w większości z 
podjętych wcześniej uchwał , subwencje i  jak przypomniała  Skarbnik Gminy ze środków  
Unii Europejskiej na świetlicę wiejską w Strachocinie i wodociąg do Siwkowa .  
Członkowie komisji uwag i pytań odnośnie dochodów do budŜetu gminy na rok 2009 nie 
zgłosili .  
Kolejno przewodniczący komisji przeszedł do omawiania  opisu wydatków budŜetowych i 
przyjęto zasadę ,iŜ w trakcie omawiania wydatków na  wszystkie  wątpliwości ,pytania i 
uwagi wójtowie lub skarbnik , będą wyjaśniać i  odpowiadać . 
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Przewodniczący komisji zapoznał członków swojej komisji z opinią komisji socjalno-
porządkowej i oświaty jak równieŜ opinią komisji rewizyjnej odnośnie projektu budŜetu  . 
Dyskutując na temat lokalnego transportu zbiorowego i dotacją w wysokości 500 tys zł dla 
miasta , komisja poparła propozycję komisji socjalno-porządkowej , aby Wójt Gminy podjął 
rozmowę z przedstawicielami miasta Stargardu w sprawie obniŜenia dotacji za transport 
lokalny . 
W trakcie dyskusji odnośnie dróg  wójt poinformował o remoncie drogi Stargard-Sowno w 
ramach tzw. „Schetynówki „ – 50 % dofinansowania, wniosek złoŜony razem z powiatem ,  o 
drodze powiatowej w Trzebiatowie , gdzie  nieduŜy udział środków gminnych spowodowałby 
przystąpienie  powiatu do robót  , o remoncie drogi Grabowo - Małkocin i pozyskiwaniu 
środków z zewnątrz na drogi . 
Dyskutując nad wydatkiem majątkowym odnośnie opracowania dokumentacji projektowej na 
przebudowę budynku świetlicy w Klępinie  z przeznaczeniem na mieszkania socjalne , 
przewodniczący komisji zaproponował ,aby ten budynek sprzedać , bo na pewno koszt 
remontu były bardzo duŜy i tutaj radny zaproponował , aby przeanalizować zakup kontenerów 
socjalnych . 
Kolejno wójt zabierając głos mówił o trudnej sytuacji mieszkaniowej    trzech rodzin w  
budynku Rogowo 15 , o wykupie od SKR-u Poczernin pomieszczeń na urządzenie dwóch 
mieszkań socjalnych  i o tym ,iŜ wójt oglądał w Szczecinie kontenery , które planuje się 
zakupić na pomieszczenia świetlicy w Sułkowie – zestaw 64 tys zł , pojedynczy 14 tys zł .,  
oraz o rozmowach z mieszkańcami Rogowa 15 , którzy w swojej sprawie nic nie zrobili ,aby 
poprawić warunki mieszkaniowe .  
Wobec powyŜszego komisja przyjęła propozycję , aby rozwaŜyć  w trakcie roku moŜliwość 
sprzedaŜy budynku byłej świetlicy w Klępinie  z jednoczesnym przeanalizowaniem zakupu 
kontenerów socjalnych . 
Dyskutując nad wydatkami związanymi z promocją , a konkretnie z organizacją Biesiady 
Wiejskiej przewodniczący komisji powiedział ,Ŝe słuszne byłoby, aby inne miejscowości teŜ 
miały moŜliwość zorganizowania takiej Biesiady , bo wtedy zawsze coś dobrego zostaje w tej 
miejscowości zrobionego , dyskutowano o podaniu Koła Gospodyń Wiejskich w Skalinie o 
zorganizowanie Biesiady . 
Odnośnie remontu szkoły w Małkocinie wójt odpowiedział , Ŝe będzie tak przygotowany 
przetarg , aby  realizacja rozpoczęcia robót przypadła na koniec czerwca . 
Przewodniczący komisji odnosząc się do  tematu planowanego  przedszkola w Sownie  w 
budynku po Ośrodku Zdrowia  zaproponował ,aby  rozwaŜyć moŜliwości docelowego 
połączenia przedszkola  razem z szkołą i opracowania wówczas wspólnej dokumentacji . 
Zastępca wójta zwrócił uwagę , aby taka zmiana nie miała wpływu na wydłuŜenie termin 
opracowania dokumentacji na szkołę . Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks powiedział 
o tym ,Ŝe w szkole nie było odpowiednich warunków dla tych małych dzieci , koszt 
wyremontowania nie powinien być tak duŜy .  
Przewodniczący komisji  powiedział  ,aby na razie wyremontować , a docelowo myśleć o 
połączeniu w jednym miejscu .  
Wobec powyŜszego Komisja przyjęła następującą propozycję do rozwaŜenia , a mianowicie :  
- moŜliwość docelowego przeniesienia planowanego przedszkola w Sownie na terenie 
istniejącej szkoły podstawowej i opracowania wspólnej dokumentacji projektowej . 
Kolejno dyskutowano na wydatkami na realizację projektu „ Poznaj sąsiada- , a następnie  na 
temat wydatków majątkowych  z budową placów zabaw , iŜ wymienionych jest sześć 
miejscowości  , a środków  60 tys zł i zdaniem komisji jest to za mało ,ale wójt poinformował, 
Ŝe moŜe będzie moŜliwość pozyskania środków dodatkowo od Stowarzyszenia Serce 
Dzieciom . 
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Komisja zaproponował , aby w trakcie roku rozwaŜyć moŜliwość zwiększenia kwoty 
przeznaczonej  na budowę oświetlenia drogowego na terenie gminy . 
Komisja równieŜ poparła propozycję komisji socjalno-porządkowej i oświaty , aby w trakcie 
roku rozwaŜyć moŜliwość zwiększenia środków na  zakup sprzętu dla sportowców . 
Radna Gajewska – powiedziała ,Ŝe była mowa o zwiększeniu środków na rady sołeckie i 
propozycja była na 10 zł od jednego mieszkańca , a wtedy sami będziemy wykaszać tereny 
zieleni . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy powiedział ,Ŝe w takim przypadku kiedy 
zwiększone zostaną środki ,sołectwa same wykaszają tereny zieleni , a gmina między 
miejscowościami . 
Wobec powyŜszego komisja  zaproponowała , aby rozwaŜyć w trakcie roku moŜliwość 
zwiększenia środków  na wydatki jednostek pomocniczych gminy ( sołectwa) – komisja 
zaproponowała kwotę 10 złotych na jednego mieszkańca . 
Skarbnik Gminy – dodatkowo poinformowała ,Ŝe wysokość kwoty określa Rada w uchwale i 
zwróciła uwagę , Ŝe wykorzystywanie tych środków jest przez poszczególne rady sołeckie 
róŜne , bo zawsze prawie połowa środków pozostaje .  
Ponadto Skarbnik poinformowała o tym, iŜ  na str.23  Kultura fizyczna i sport – będzie zapis 
budowa szatni sportowej w Skalinie , a nie opracowanie dokumentacji projektowo-
kosztorysowej . 
Przewodniczący komisji zapytał się , czy są jeszcze jakieś uwagi do projektu uchwały . 
Wobec braku uwag przewodniczący odczytał   opinię komisji do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia  budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2009 roku  , która stanowi załącznik do 
protokołu . 
Komisja opinię przyjęła jednogłośnie,  a  tym samym  pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie  uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2009 rok . 
Opinia została przekazana Wójtowi Gminy . 
Ad.4 
Wójt Gminy – poinformował , iŜ firma która realizuję budowę boiska  z rządowego programu 
„ Moje Boisko-Orlik 2012”  wystąpiła z pismem o przedłuŜenie terminu budowy do 15 
kwietnia – termin oddania- i takie pismo zostało zawiezione  do Wojewody  , bo musi być ich 
zgoda . Jedynie gmina musi do końca roku rozliczyć się z otrzymanych dotacji . 
Kolejno dyskutowano nad  „ Orlikiem„ , bo jak poinformował Wójt Gminy  jest głos osoby,  
która ma zarzuty m.in. co do lokalizacji , kosztów i tutaj  Wójt przypomniał ,Ŝe o lokalizacji 
radni byli poinformowani i nie było Ŝadnych sprzeciwów , mieszkańcom tych miejscowości 
teŜ się coś naleŜy , w niedługim czasie te miejscowości zdaniem wójta się połączą , i w 
przypadku gdybyśmy  rozdzielili podłączenie   mediów i  Orlika , koszty byłyby niŜsze , 
dostaliśmy od Agrofirmy 2,25 ha ziemi za darmo .   
Przewodniczący Komisji odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedział ,Ŝe naleŜy teŜ 
przyszłościowo podchodzić do tego boiska  , iŜ w planie były zamiary połączenia tych 
miejscowości , plusem jest to ,Ŝe dostaliśmy za darmo 2.25 ha ziemi , mamy podłączone 
media i Orlika , i tutaj radny wyraził się  ,Ŝe „ coś kosztem czegoś”. Przypomniał równieŜ , ze 
budowa szatni w Grzędzicach , była droŜsza , bo był większy koszt związany z podłączeniem 
mediów .  
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe brał udział w zebraniu w Pęzinie i Barzkowicach,- gdzie 
starał się wyjaśnić sprawę świetlicy i raczej zostało to zrozumiałe przez mieszkańców .  
Przewodniczący Komisji powiedział o złym stanie drogi od strony śarowa do Grzędzic, o 
dziurach w drodze i o udroŜnieniu wlotu na stawie w Grzędzicach . 
Radny Kuźma – o dołach przy moście w Pęzinie , która miały być zrobione przez drogówkę .  
Radna Czwertlik – przypomniała o ścieŜce  rowerowej i o sytuacji w rodzinie Państwa  
Wieliczków . 
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Komisja zaproponowała przesunięcie terminu kolejnego posiedzenia komisji, planowanego na   
15 grudnia  , na dzień 22 grudnia  z uwagi na krótki termin przygotowania materiałów na 
sesję , a dyskusja odnośnie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu odbyła się .  
Ad.5  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                         Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                   Data podpisania : 
2008.12.10                                                                                 2008. 12. ……….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


